
Zápisnica 

zo  zasadnutia  Komisie vzdelávania a mládeže Mestského zastupiteľstva v Rožňave  

dňa 20.10.2021 

 

Zasadnutie KVaM sa uskutočnilo online, formou videokonferencie prostredníctvom platformy 

MS Teams. 

        Zasadnutie komisie otvoril jej predseda Mgr. Eduard Mihók, privítal všetkých prítomných 

a oboznámil ich s programom zasadnutia. Všetci prítomní členovia komisie  súhlasili s 

navrhnutým programom rokovania komisie a jednomyseľne ho schválili.  

Číslo hlasovania: 1   

Bod rokovania:    Schválenie programu rokovania  

 

Číslo uznesenia:   - 

Členovia komisie hlasovali: 6 hlasovali za, 3 neprítomní 

 
1/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

2/ Mgr. 

Zoltán 

Breuer 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Ing. 

Edita 

Juhászová 

6/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

7/ Mgr. 

Zuzana 

Hamelliová  

8/ Mgr. 

Blanka 

Boldiová 

9/ Ing. 

Róbert 

Benik 

za za za za za za neprít. neprít. 

 

neprít. 

 

 

 

k bodu č. 1 

Návrh na schválenie 3. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov RO a PO na rok 

2021 

Materiál vypracovala a predložila:  Michaela Erősová 

Návrh na 3. zmenu rozpočtu v roku 2021 vyplýva predovšetkým z potreby zmeny vo 

výdavkovej časti – nakoľko na rokovaní MZ dňa 23.9.2021 bolo prijaté uznesenie o 

zapracovaní navýšenia podielu mesta v akciovej spoločnosti FIN.M.O.S. a. s. ešte v tomto roku. 

Zmeny je potrebné realizovať aj kvôli predbežnému očakávanému plneniu ku koncu roka v 

príjmovej aj vo výdavkovej časti a tak, ako 1. a 2. zmena rozpočtu, bol návrh na 3. zmenu 

zostavený ako prebytkový. 

V príjmovej časti je návrh zníženia rozpočtu dani za užívanie verejného priestranstva a dani za 

ubytovanie kvôli nepriaznivej pandemickej situácií a návrh zvýšenia rozpočtu za prenájom 

pozemkov, kde sa očakáva druhá splátka zo zmluvy o prenájme s Mestskými lesmi. 

Navrhované sú zmeny v školských zariadeniach v príjmoch aj vo výdavkovej časti kvôli 

očakávanému plneniu ku koncu roka. Mesto získalo dotáciu od MPSVaR na projekt pre 

zamestnancov poskytovateľov sociálnych služieb za obdobie II. vlny pandémie. Upravuje sa  

výška prijatej dotácie za rekonštrukciu budovy Mestského úradu podľa skutočnosti. Navrhuje 

sa presun projektu – rozvoj energetických služieb z kapitálového do bežného rozpočtu vo výške 

sumy za projekt podľa zmluvy. Zároveň je návrh vypustiť z rozpočtu projekty – Cyklochodník 

a úprava vnútrobloku Družba z príjmovej aj výdavkovej časti v plnej výške, ich realizácia  sa v 

tomto roku už nestihne. Vo výdavkovej časti je navrhnutá  úprava položky tovary a služby pre 

MŠ a ŠJ pri MŠ podľa očakávaného prepočtu k 31.12.2021. Presun a zníženie z položky bežný 

transfer – z verejnej správy na opatrovateľky za stravné a presun finančných prostriedkov z 

verejnej správy na projekty na zamestnanie pre odchod zamestnanca. Z dôvodu úspor je 

v návrhu zníženie finančných prostriedkov za energie, za dopravné, nájomné, všeobecné služby 



a za údržbu verejného osvetlenia a poklesli aj výdavky na exekučné služby. Pre zvýšené 

čerpanie prostriedkov za práceneschopnosť v MŠ a ŠJ pri MŠ a odchodu zamestnankyne je v 

návrhu presun finančných prostriedkov z položky tovary a služby na položku bežný transfer. 

Upravujú sa výdavky za rekonštrukciu námestia a revitalizáciu Póschovej záhrady podľa 

skutočnosti. 

 
Číslo hlasovania: 2   

Bod rokovania:  Návrh na schválenie 3. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov RO a PO na rok  

                            2021 

Členovia komisie hlasovali: 6 hlasovali za, 3 neprítomní 
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za 

 

za za za za za neprít. neprít. neprít. 

 

Uznesenie č. 01/10/2021– komisia vzdelávania a mládeže po prerokovaní materiálu odporúča 

schváliť  3. zmenu rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov RO a PO na rok 2021 podľa uznesenia na 

str. 2 

   

k bodu č. 2 

Plnenie uznesení 

 

PaedDr. Kvetoslava Kostyánszka – oboznámila členov s plnením uznesení č.1 - č.3 /09/2021. 

Mgr. Alžbeta Tamásová podala informácie: 

 k plneniu uznesenia č. 4/09/2021 jednalo sa  o vyjadrenie Odboru právneho a správy 

majetku k vyčísleniu škody, ako aj určenie zodpovedných zamestnancov za spôsobenú 

škodu mestu Rožňava za nesprávne určenú sadzbu za prenájom v Nájomnej zmluve č. 

377/2014 – prenájom bývalej Materskej školy na Ul. kozmonautov v Rožňave. 

 

 k plneniu uznesenia č. 5/09/2021  jednalo sa o vypracovanie finančného rozpočtu 

k možnosti zriadenia jednej triedy detských jaslí v meste Rožňava Odborom sociálnych 

vecí a bytovej politiky. 

 

Diskusia: PhDr. Peter Lőrincz - pokiaľ v  Zásadách pre určovanie výšky nájomného za nájom 

a podnájom nehnuteľností a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta nie je uvedená špecifická 

sadzba nájomného pre sociálne zariadenie takéhoto typu, je potrebné iniciovať a riešiť zmenu 

v zásadách. „Detské jasle" od 0-3 rokov veku sa považujú za zariadenia starostlivosti o deti 

do troch rokov veku dieťaťa a podliehajú regulácii pri poskytovaní a financovaní sociálnej 

služby a dohľadu nad poskytovaním sociálnych služieb na podporu rodiny s deťmi; takéto 

zariadenie teda nie je možné považovať za školské zariadenie. 

Mgr. Alžbeta Tamásová - Odbor právny a správy majetku uviedol vo svojom vyjadrení, že 

nemá vedomosť o tom, že by vznikla mestu Rožňava škoda v súvislosti s prenájmom budovy 

bývalej materskej školy na Ul. kozmonautov; mestu škoda ako taká nevznikla, aj keď príjem za 

prenájom mohol byť vyšší. Avšak sadzba pre určenie výpočtu nájomného v Nájomnej zmluve 



č. 377/2014 bola schválená Mestským zastupiteľstvom v Rožňave a to prvýkrát pri schvaľovaní 

zverejnenia zámeru prenájmu budovy a pozemku a druhýkrát pri konečnom schválení 

prenájmu. Sadzba bola v dôvodovej správe uvedená, rozpísaná, ročné nájomné bolo 

vypočítané. Túto sadzbu nájomného schválilo MZ. MZ schvaľovalo prenájom z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa, teda malo za to, že takéto zariadenie je v meste potrebné a ide 

o službu, ktorú mesto pre svojich občanov neposkytuje. Keďže v  Zásadách pre určovanie 

výšky nájomného za nájom a podnájom nehnuteľností a hnuteľného majetku vo vlastníctve 

mesta nemáme špecifickú sadzbu nájomného pre takéto zariadenie, je potrebné to do budúcna 

riešiť a zapracovať do uvedených zásad pre určovanie nájomného aj túto alternatívu sociálneho 

zariadenia.  

PhDr. Peter Lőrincz- takýto druh sociálnej služby rodičom v meste naozaj chýba. Keďže 

z vypracovaného návrhu finančného rozpočtu k možnosti zriadenia jednej triedy detských jaslí 

v meste Rožňava Odborom sociálnych vecí a bytovej politiky vyplýva, že náklady a príjmy sú 

približne v rovnakej výške, je potrebné ísť do toho a ako mesto poskytnúť svojim obyvateľom, 

rodičom detí do 3 rokov veku takýto benefit a to ako pozitívnu vec aj zo sociálneho hľadiska. 

Mgr. Alžbeta Tamásová- keďže uvedená problematika „detských jaslí“ ako sociálneho 

zariadenia nepatrí pod Odbor školstva, nakoľko sa jedná o  sociálne služby na podporu rodiny 

s deťmi: konkrétne ide o službu na podporu zosúlaďovania rodinného života a pracovného 

života v zariadení starostlivosti o deti do troch rokov veku dieťaťa podľa zákona č. 448/2008 

o sociálnych službách, je potrebné sa dohodnúť ako postupovať ďalej, s možnosťou postúpiť 

túto problematiku k rokovaniu do komisie Odboru sociálnych vecí a bytovej politiky. 

 

Záver:  Komisia vzdelávania a mládeže berie na vedomie predložený návrh finančného 

rozpočtu k zriadeniu jednej triedy detských jaslí v meste Rožňava a odporúča prerokovať 

túto možnosť - zriadenie detských jaslí mestom Rožňava – vedením mesta a dotknutými 

odbormi MsÚ / odbor sociálnych vecí a odbor finančný / a na základe toho zaradiť tento 

bod do programu najbližšieho zasadnutia Komisie sociálnych vecí a politiky.  

 

Bod rokovania: 2. Návrh k zriadeniu sociálneho zariadenia „detské jasle“ mestom Rožňava 

Číslo uznesenia:   02/10/2021 

Členovia komisie hlasovali:   5 hlasovali za, 1 sa zdržal hlasovania, 3 neprítomní 
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Uznesenie č. 02/10/2021– komisia vzdelávania a mládeže berie na vedomie návrh finančného 

rozpočtu k zriadeniu jednej triedy detských jaslí v meste Rožňava na základe ktorého,  žiada 

Odbor sociálnych vecí a bytovej politiky o prerokovanie tejto veci s vedením mesta resp. 

dotknutými odbormi MsÚ a zároveň zaradiť do programu najbližšieho zasadnutia 

Komisie sociálnych vecí a bytovej politiky bod Zriadenie sociálneho zariadenia „detské 

jasle“ mestom Rožňava. 

 

 

 



k bodu č. 3 

Rôzne 

Vedúca odboru školstva Mgr. Alžbeta Tamásová informovala prítomných o aktuálnych 

otázkach týkajúcich sa školstva: 

 Štatistické údaje - počty zapísaných žiakov/detí k 15.9.2021 v ZŠ a MŠ 

v zriaďovateľskej, územnej pôsobnosti mesta Rožňava a  Spoločného školského 

úradu: 

 

Počet 

žiakov 

ZŠ 

ZŠ 

Pionierov 

ZŠ 

Komenského 
ZŠ Zlatá 

ZŠ 

Zakarpatská 
Spolu      

Spolu 623 282 706 463 2074      

Počet 

tried 27 18 29 21 95     

                   

Počet 

detí MŠ 

MŠ   

E. Rótha 

MŠ - Óvoda 

Krátka 

MŠ 

Kyjevská 

MŠ 

Pionierov 

MŠ 

Štítnická 

MŠ 

Vajanského 

MŠ s VJM 

Komenského 

MŠ 

Kozmonautov 
Spolu 

Spolu 123 35 135 38 136 58 37 23 585 

Počet 

tried 
6 2 6 3 7 3 2 2 31 

Povinné 

PV 38 27 44 14 38 24 19 14 218 

 

Počet žiakov 

cirkevné ZŠ  

Katolícka ZŠ s 

MŠ 

Evanjelická 

cirkevná ZŠ 

ZŠ 

reformovanej 

kresťanskej  

cirkvi 

Spolu 

Spolu 111 22 177 310 

Počet tried 9 2   11 

          

Počet detí 

cirkevné  MŠ 

Katolícka ZŠ s 

MŠ 

Evanjelická 

cirkevná MŠ 
Spolu 

 

Spolu 30 69 99  

Počet tried 2 3 5  
Povinné 

predprimárne 

vzdelávanie 15 18 33  

 

Počet žiakov 

ZŠ SŠÚ 

ZŠ Krh. 

Podhr. 

Pokroková 

ZŠ s MŠ 

VJM Krh.P. 

Lipová 

ZŠ s MŠ 

Jablonov nad 

Turňou 

ZŠ 

Alapiskola 

Hrhov 

Spolu 250 46 68 21 

Počet tried 16 5 9 3 

Počet detí MŠ 
MŠ s VJM 

Krh. Lipová 

MŠ 

Jablonov 

nad Turňou 

MŠ s VJM 

Hrhov 
Spolu 

Spolu 57 24 22 103 

Počet tried 3 1 1 5 

Povinné PV   5 12 17 

     

 



 Elokované pracoviská ZUŠ- zaradenie do siete MŠVVaŠ SR:  

Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu SR schválilo zaradenie Elokovaného 

pracoviska Jablonov nad Turňou č. 229; Elokovaného pracoviska Hrhov č. 46; Elokovaného 

pracoviska Československej armády 31, Plešivec; Elokovaného pracoviska Akademika Hronca 

100/A, Rožňava; Elokovaného pracoviska Zakarpatská 12, Rožňava; Elokovaného pracoviska 

Kozmonautov 2, Rožňava ako súčasť Základnej umeleckej školy Akademika Hronca 3490/9B 

do siete škôl a školských zariadení SR od 1.9.2022.  

 

 Aktuálna situácia na školách v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta:  

Z dôvodu nepriaznivej situácie v súvislosti s ochorením Covid-19, chrípky a chrípke 

podobných vírusových ochorení v zmysle  Metodického usmernenia č. 15/2005-R z 31.10.2005 

ktorým sa vydáva Plán opatrení pre základné a stredné školy a školské zariadenia pre prípad 

pandémie chrípky v Slovenskej republike, po konzultácii s RÚVZ v Rožňave je prerušené 

vyučovanie v Spojenej škole J.A. Komenského a tiež v Materskej škole - Óvoda Krátka 

v Rožňave.  

V súčasnom období evidujeme pokles v dochádzke detí a žiakov do škôl z dôvodu ochorení 

chrípky v kombinácii s  nariadením karantény.  

 

 Pracovné stretnutie k spolupráci pri nastavení procesov určenia najvyššieho počtu 

žiakov prvých ročníkov stredných škôl v školskom roku 2022/2023 iniciované 

Úradom Košického samosprávneho kraja 

uskutoční sa dňa 26.10.2021 o 10,00 hod v Rožňave v Gemerskom osvetovom 

stredisku. 

 

 Akčný plán ku koncepcii rozvoja školstva: postupne sa plánuje realizácia aktivít 

 a činností v jednotlivých oblastiach: k finančnej gramotnosti sa pripravuje pracovné stretnutie 

s riaditeľmi základných škôl v okrese  a tiež workshopy pre materské školy v termíne koncom 

novembra 2021. K téme inkluzívneho vzdelávania by sme k spolupráci radi oslovili CPPPaP 

v Rožňave ohľadom štatistiky počtu detí v okrese, pre ktoré by bolo vhodné zriadenie špeciálnej 

triedy pri MŠ, ktorú má mesto v pláne pre deti so ŠVVP zriadiť. Niektoré témy vyplývajúce 

z koncepcie rozvoja školstva sa prelínajú a bude možné ich realizovať v spolupráci s činnosťou 

Regionálneho centra podpory učiteľov, ktoré začalo svoju činnosť 1.9.2021 v rámci projektu 

Učitelia pre 21. storočie. 

  

 Projekt MŠVVaŠ SR „Učitelia pre 21. storočie“ a Rožňavský edukačný klaster:  

o aktuálnej činnosti Regionálneho centra podpory učiteľov informovali prítomných PaedDr. 

Marek Kmeť a PaedDr. Kvetoslava Kostyánszka. 

Od 1.9.2021 začalo svoju činnosť Regionálne centrum podpory učiteľov (RCPU) v rámci 

projektu „Učitelia pre 21. storočie“ a Rožňavský edukačný klaster. Začala sa aktívna spolupráca 

s materskými školami, základnými školami v regióne Rožňava, aj keď situácia v súvislosti so 

šírením sa ochorenia Covid- 19 v regióne nie je ideálna.  Mentorský tím, v zložení 8 mentorov, 

realizuje v tomto období pracovné návštevy materských, základných škôl v meste ako aj 

v okrese Rožňava, ktorých cieľom je predstaviť zameranie a aktivity RCPU. Zároveň tiež 

zisťujeme a  monitorujeme potreby zo strany škôl týkajúcich sa vzdelávania pedagógov, 

realizácie prednášok, workshopov k rôznym aktuálnym témam, ktorých cieľom je napomáhať 



k profesijnému rozvoju pedagógov a prinášaniu inovácii do výchovno-vzdelávacieho procesu 

škôl s prihliadaním na regionálne a  individuálne potreby škôl. Na školách, ktoré už záujem 

prejavili aktívne prebiehajú činnosti mentoringu, observácie vyučovacích hodín, individuálne 

konzultácie. Na základe záujmu a námetov škôl sa pripravujú  workshopy k témam ako  

digitalizácia, tvorba kognitívnych úloh, finančná gramotnosť, aktualizačné vzdelávanie pre 

materské školy. Pre Rožňavu a región Horný Gemer prijal pozvanie a pripravuje online webinár 

pre pedagógov k téme zmeny v školách Vladimír Burjan. 

  

Diskusia: Mgr. Richard Szőllős- upozornil na problém s nízko nastaveným počtom miest na 

stredných školách v Rožňave. Nakoľko v IX. ročníkoch ZŠ v tomto školskom roku  končí viac 

žiakov ako je reálnych miest v odboroch, ktoré ponúkajú naše stredné školy a inicioval potrebu 

stretnutia ODBORU Školstva s predstaviteľmi VUC v Košiciach. Naši žiaci tak strácajú 

možnosť študovať na stredných školách v meste, bolo by vhodné realizovať reálny prieskum 

situácie ako to v meste s počtami vyzerá.   

Mgr. Alžbeta Tamásová- toto je dlhodobý problém, VUC nastavujú nižšie čísla ako potrebuje 

región. Problematiku vhodné riešiť stretnutím sa aj s regionálnymi poslancami vo VUC, tiež 

dohodovacím konaním zástupcov škôl s VUC. 

  

PhDr. Peter Lőrincz- ohľadom štatistiky počtu detí v okrese, pre ktoré by bolo vhodné zriadenie 

špeciálnej triedy pri MŠ, je možné osloviť aj Úrad práce sociálnych vecí a rodiny V Rožňave, 

ktorý eviduje počty žiadostí zákonných zástupcov detí, ktorým končí rodičovská dovolenka v 3 

rokoch veku dieťaťa o je predĺženie ak ide o zhoršený zdravotný stav dieťaťa.  

 

Záver 

Mgr. Eduard Mihók predseda komisie vzdelávania a mládeže poďakoval prítomným za účasť 

a zasadnutie ukončil. 

 

Zapísala: PaedDr. Kvetoslava Kostyánszka v.r.                              Mgr. Eduard Mihók v.r. 

                              tajomník komisie                predseda komisie 


